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student na FABRI 
 

 

Datum i vrijeme: Utorak, 06. svibnja 2025.,  
09.00-09.30 
13.30-14.00  

Vrsta aktivnosti: Kratka crtica 

Lokacija: Fakultet biotehnologije i razvoja lijekova, predavaonica 
O-268, 2. kat 

Mentor i voditelj: Ema Sedlić i Lucia Bajakić 
 

Sažetak: 

Cilj predavanja je posjetiteljima pružiti korisne informacije o preddiplomskom studiju Biotehnologija i 

istraživanje lijekova na Fakultetu za biotehnologiju Rijeka te radu Udruge studenata biotehnologije Sveučilišta 

u Rijeci. Nastojat ćemo budućim studentima objasniti što će naučiti i koje će kompetencije steći odluče li se 

upisati ovaj studij, gdje se mogu zaposliti nakon završenog studija, koje su posebnosti Fakulteta za 

biotehnologiju u odnosu na ostale (prirodoslovne i biomedicinske) fakultete u Hrvatskoj. Nakon predavanja 

ostavit ćemo prostora za Q&A gdje ćemo odgovoriti na sva dodatna pitanja. 

 

Biografija: 

 

Ema Sedlić je studentica 2. godine preddiplomskog studija Biotehnologija i istraživanje lijekova na FABRi. Ujedno je i 

predsjednica Udruge studenata biotehnologije Sveučilista u Rijeci te predstavnica svoje godine. Zajedno sa svojim 

kolegama vodi mogobrojne projekte Udruge kao sto su Karnevalska grupa Kampus, HuKa Party, Stručno putovanje i 

novi projekt Udruge koji najavljuju u 2025. godini NextGen Biotech Summit. U slobodno vrijeme bavi se treniranjem 

pasa i svira violinu. Uz Biotehnologiju studira paraleno Poslovnu ekonomiju i planira svoj akademski put usmjeriti prema 

integraciji biotehnologije s industrijom, s posebnim interesom za biotehnološke inovacije u neuroznanosti. 

 

Lucia Bajakić je također studentica 2. god preddiplomskog studija Biotehnologija i istraživanja lijekova na FABRI. Ujedno 

je i dopredsjednica Udruge studenata biotehnologije Sveučilišta u Rijeci. Sudjelovala je u projektima Otvoreni dan 

Fakulteta, Putujući znanstvenici i Ljetna škola FABRi. U slobodno vrijeme se bavi instrukcijama iz različitih područja 

kemije i suđenjem debatnih turnira. Svoj akademski put planira usmjeriti u novije tehnologije liječenja bolesti kao što je 

fotodinamička terapija za tretiranje karcinoma. 

 
 


